
Referat  HSI`s ordinære bestyrelsesmødemøde 12. januar 2024, kl. 13.00 på kontoret, 
Idrætsparken 5, Hørsholm 

1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

1.a. Afbud: Ingen 

1.b. Referat 10. nov.  Og 14. dec.:  

- Godkendt. Miniscenen skulle være i orden nu. 

- Anker har talt med Stefan, som gerne vil hjælpe med det journalistiske i forskellige sammenhænge. 

- Hjertestarteren er blevet sat op ved Rådhushallen 

2) Meddelelse fra formand, Instruktørkontakt, Udvalg og andre. 

2.a. Formanden 

- Kristian stopper som volleyball-leder. Ole ringer til hjælpetræner Finn Fuglsang om at tage over. 

- Ole laver et oplæg til kriterier for æresmedlemsskab. Tages op på næste bestyrelsesmøde. 

- Medlemmer af HSI registreres hos CFR (centralt forenings register) til brug for diverse tilskud. Det giver 
nogle udfordringer da vores medlemmer kan deltage i flere sportsgrene under samme medlemskab. Anker 
er i dialog med dem om en løsning. 

- Petanque har fået afslag fra Idrætsrådet til bevilling af spillerkabine.  Anker vil prøve at ansøge igen i det 
nye år. 

- Britt Valentin er substitut for Winnie på afspændingsholdet 

2.b. Instruktørkontakt herunder status på holdene/lokaler mv. 

- Svømning er udgået for adgangsbånd. Det er klaret for nu, men medlemmer skal huske at aflevere 
båndene når de stopper med svømning. 

- Badminton tirsdag har ny holdleder Niels Kirschner 

- Solen blænder på nogle af banerne i Rådhushallen ved softtennis. Børge taler med Søren Strand om en 
løsning. 

2.c. Webudvalg herunder de sociale medier 

- Vi har 43 følgere på den private facebook-side 
- Det er tidskrævende at skulle lægge instruktioner ud for de enkelte hold. Det er enklere hvis instruktører 
sender direkte til deres hold. Søren taler med de instruktører, hvor det er aktuelt. 
 
- Anker har talt med kommunen om at bruge Rådhushallen tirsdag kl. 12.00, men her har en af skolerne 
reserveret, men vi har aldrig set dem bruge tiden, så nu prøver vi at møde op, men fortrækker til det 



mindre lokale 133, hvis der bliver problemer. Hvis skolen slet ikke dukker op i løbet af den næste måned 
tages det op med kommunen igen. 

2.d Uddannelsesudvalget, herunder overdragelse 

- Intet nyt 

2.e.Mærkedageudvalget, herunder overdragelse 

- Anker holder øje med kalenderen 

2.f. Eksterne turneringer 

- Tilmelding til bordtennisturnering skal gå gennem Børge, som skal bruge en faktura, hvis deltagerne skal 
have tilskud fra HSI. Børge taler med Flemming og Bjørn. 

-9 medlemmer deltager i badmintontræf i Græsted 22. januar. 

2.g. Øvrige udvalg 

- Vedtægtsudvalget, tages under punkt 4a. 

3) Økonomisk status ved kassereren herunder status, gennemgang af regnskab og budget samt 
medlemsstatus 

- Vi er nu 589 medlemmer.  

- Else gennemgik regnskabet, som ender med et underskud på 17.890,30 kr på grund af de store uforudsete 
udgifter til Linedance og bordtennis 

- Budgettet for næste år gennemgås på næste møde. 

4) Sager til behandling 

4.a Opdatering af vedtægterne 

- Ole gennemgik forslaget til de nye vedtægter, som tager udgangspunkt i DGIs vedtægtsskabelon dog med 
enkelte justeringer, der passer med vores praksis. Et kompetent og flot stykke arbejde. 

4.b Bordtennis 

- Se punkt 2f 

4.c. Sikring/forsikring af vort udstyr i de forskellige haller 

- Tilbuddet på forsikring mangler bare formandens underskrift. Godkendes på næste møde. 

4.d  Instruktørmøde  

- Næste møde bliver den 23/2 i HøBKs lokaler 



- Inden mødet vil vi gerne vide om svømmehallen står over for en snarlig renovering. Børge tager en snak 
med Søren Strand 

- Spinning er nedlagt grundet manglende interesse. 

- Afspænding har venteliste 

- udendørs tennis mangler en holdleder. 

4.e HSI generalforsamling 

- Udsat til næste møde 

4.f.   Åbent for tilføjelser 

5) Vagt ved mobiltelefonen: Else 

6.  Næste møde:  

5. februar 2024 på Kontoret, Stadion alle 5. kl. 13.00 

7) Eventuelt  - Intet 

 

 

 


